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Närvarande:  
Mattias Widenstjerna, Tina Ohlsson, Eva Engeln Persson, Cecilia Uddman, Glenn Andersson, Gunilla 

Arvidsson, Tereze Lindgren, Chaterine Kolander 

 

1. Mötets öppnade 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

2. Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes.  

 

4. Godkännande av tidigare mötesprotokoll  

Tidigare mötesprotokoll godkändes.  

 

4. Rapporter  

 

4.1 Ekonomi  

Gunilla har påbörjat arbetet inför bokslutet. Hon ska ha ett möte med Robban och gå igenom det samt träffa 

revisorerna.  

 

Arrak vill lägga om sitt system och att betalningar ska skötas via Klarna. Beslutas att Arrakbeställningar ska 

läggas över till Klarna.  

 

Diskussion om sektorernas budget. 

 

4.2 HUG  

Nytt HUG-möte den 22 januari 2024 annars finns inget att rapportera.  

 

Tina Olsson har varit styrelsens kontaktperson mot studiefrämjandet. 

 

4:3 TK 

TK har fördelat ut årets tävlingar och hittat ansvariga för var och en. Det behövs fler tävlingsledare inom lydnad. 

Vicky och Chaterine får döma elit om klubben förordar det.  

 

4.4 Agilityn/Rally/specialsök 

Det finns nu en träningsgrupp i agility.  

 

Specialsök kan inte träna i annexet längre pga läckan och vill ha bidrag för inomhusmiljöträning. Styrelsen 

beslutar att bidrag inte kan ges.  



	 	

	 SBK Malmö Brukshundklubb PROTOKOLL FÖR STYRELSEMÖTE  
Datum: 2024-01-18 kl: 19:00             

  

	

2 

 

4:6 Markan/Kansliet/Fastigheten 

Styrelsen beslutar att styrelsen vill att Jannica stannar som kanslist om hon vill.  

 

Annexets tak läcker. Det fixades senast våren 2021. Då lappades endast taket. Cecilia kontaktar kommunen om 

ev byta av villavagn.  

 

Lås till stallet är fixat genom Lars Jonsson.  

 

Kaffemaskin håller Mattias på att dra i men det finns inget beslut än. Styrelsen beslutar att avvakta med en stor 

kaffemaskin.  

 

4.7 Distriktet 

Det är möte för ordföranden i Skåne den 26 februari 2024 för att fortsatta arbetet mot distriktet. Frågeställningen 

är hur ska klubbarna samarbeta och vad är distriktets arbetsuppgifter.  

 

Klubben har anmält en tävlande till distriktet men distriktet har inte återkopplat.   

 

4:8 Info/PR och Hemsida 

 

5. Beslutsfrågor    

Det har inkommit en motion och Cecilia skriver till motionären och ber denne förtydliga.  

 

6. Skrivelser   
Inget att anföra.  

 

7. Övriga frågor  

 

8. Nästa möte   

Det noteras att det är årsmöte den 10 februari 2023 kl 10:00 och konstituerande möte därefter . 

 

9. Mötet avslutas 
Ordförande förklarar mötet avslutat.  

 

 

…………………………….  ……………………………. 

Mattias Widenstjerna, Ordförande  Cecilia Uddman, Sekreterare  

 


